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ROMÂNIA 

 JUDEȚUL VRANCEA 

MUNICIPIUL FOCȘANI 

  CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL  

Al ședinței ordinare a Consiliului Local al municipiului Focșani  

din data de 26 septembrie 2024 

 

 

      Astăzi, data de mai sus, la sediul Consiliului Județean Vrancea, din bdul. 

Dimitrie Cantemir nr. 1, are loc ședința ordinară  a Consiliului Local al Municipiului 

Focșani, cu participarea fizică a consilierilor locali.  

 

La şedinţă participă: 

▪ d-nul Cristi Valentin Misăilă – Primarul municipiului Focşani; 

▪ d-na Cristina Stoica – Administrator public;  

▪ d-na Dăscălescu Cristina – director Direcția juridică și de administrație publică; 

▪ d-na Grosu Carmen – Director Direcția economică; 

▪ d-na Poieană Simona – director adjunct Direcția economică;  

▪ d-na Amăriuței Oana Andreea  - șef Serviciu administrarea domeniului public și 

privat, publicitate; 

▪ d-na Răduță Alina – șef  Serviciul resurse umane, managementul calității; 

▪ d-nul Imireanu Adrian – șef Serviciul proiecte; 

▪ d-nul Măgdălin Adrian – șef Serviciul investiții ; 

▪ d-na Bercaru Mihaela – inspector Serviciul proiecte; 

▪ d-nul Coban Păduraru George Daniel – arhitect șef Direcția arhitect șef; 

▪ d-nul Negulescu Traian – director Direcția relații interne și internaționale; 

▪ d-nul Necula Răzvan – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-na a Pamfil Daniela – inspector Compartiment învățământ, tineret; 

▪ d-ra Mandea Ionica – inspector Compartiment guvernanţă corporativă, 

monitorizarea serviciilor comunitare de utilităţi publice; 

▪ d-nul Ceobotaru-Balion Dumitru – consilier Cabinet Primar; 

▪ d-na Bobeică Lăcrămioara – inspector Direcția juridică și de administrație publică; 

▪ d-na Bernovici Mirela – director Direcția de Asistență Socială Focșani; 

▪ d-nul Francu Sorin – director Teatrul municipal Mr. Gh. Pastia Focșani; 

▪ d-nul Milea Giani – director adjunct Direcția de dezvoltare servicii Publice Focșani; 

▪ d-nul Diaconu Ion – director SC Transport Public SA. 

 

Proiectele ordinii de zi al ședinței ordinare a Consiliului local al municipiului: 

SECȚIUNEA I 

 

1. proiect de hotărâre privind acordarea unor facilități fiscale aferente obligațiilor 

bugetare datorate bugetului local al Municipiului Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 



2 
 

2. proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 

Focsani nr. 307/2021 pentru aprobarea cererii de finanțare și a devizului general 

estimativ pentru obiectivul de investiții: „Refacere infrastructură stradala si parcari 

adiacente strazilor Maior Gheorghe Pastia, Mihail Kogalniceanu, Cuza Voda - 

PT8”, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

3. proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului General al Municipiului 

Focșani pe anul 2024; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

4. proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului local nr. 44/2020 

privind aprobarea acordării a două burse „Maior Gh. Pastia” în domeniul artelor 

spectacolului, respectiv aprobarea Regulamentului pentru acordarea bursei „Maior 

Gh. Pastia”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

5. proiect de hotărâre privind aprobarea regulamentului de organizare și funcționare al 

Direcției de Asistență Socială Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

6. proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focșani nr. 250/2024 privind aprobarea aprobarea organigramei, 

statului de funcții și numărului de personal pentru Direcția de Dezvoltare Servicii 

Publice Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

7.    proiect de hotărâre privind împuternicirea domnului Cristi-Valentin Misăilă, 

Primarul Municipiului Focșani, să ceară înscrierea dreptului de proprietate în folosul 

Municipiului Focșani, pentru terenul în suprafață de 99 mp., situat în Municipiul 

Focșani, Calea Moldovei, Tarla 29, Parcela 134/1, cu număr cadastral 73297, înscris 

în CF nr. 73297 UAT Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

8.    proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii cu titlul gratuit a dreptului de uz 

și servitute asupra unui teren în suprafață totală de 10,80 mp. (12,00 m x 0,90 m) 

aparținând domeniului privat al Municipiului Focșani, T 74, P 4407, 4419 către 

ENGIE ROMÂNIA SA – DISTRIGAZ SUD – Rețele în vederea realizării lucrării 

„Extindere conductă și branșament gaze naturale + PRM” la imobilul situat în 

Focșani, str. Prosperității nr. 6, proprietatea doamnei Babalîc Adina; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

  

9. proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unor bunuri din domeniul public în 

domeniul privat al municipiului Focșani, în vederea scoaterii din funcțiune, casării 

și valorificării în condițiile legii;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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10. proiect de hotărâre privind aprobarea scoaterii din funcțiune în vederea valorificării 

și, după caz, casării unor bunuri inventariate în domeniul privat al Municipiului 

Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

11.   proiect de hotărâre privind vânzarea fără licitaţie publică a terenului în suprafaţă 

totală de 5,00 mp. situat în Focşani, str. Duiliu Zamfirescu nr. 11, judeţul Vrancea, 

T 92  P 5269  înscris în CF nr. 73619,  ce aparține domeniului privat al Municipiului 

Focşani, către doamnele Răghină Ana-Lidia și Răghină Ana-Maria; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

12. proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea HCL nr. 302/31.10.2006 

privind aprobarea delegării dreptului de administrare către unitățile de învățământ 

preuniversitar de stat din municipiul Focșani, asupra clădirilor și terenurilor 

aferente ce aparțin domeniului public și privat al municipiului Focșani, în care 

acestea funcționează, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

13. proiect de hotărâre privind aprobarea unui schimb de locuințe ANL situate în 

Focșani, cartierul Tineretului Sud, solicitat de titularii contractelor de închiriere în 

conformitate cu Legea nr. 152/1998 republicată, cu modificările și completările 

ulterioare; 

Inițiatori, consilieri locali Marcu Livia-Silvia, Macovei 

Liviu-George, Zîrnă Cristian 

 

14. proiect de hotărâre privind aprobarea listei nominale cu persoanele cărora li se 

repartizează locuințe pentru tineri destinate închirierii, conform Normelor 

metodologice de punere în aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998 republicată, cu 

modificările și completările ulterioare și a Hotărârii Consiliului Local nr. 167 din 

30.05.2024 privind aprobarea listei de priorități; 

Inițiatori, consilieri locali Marcu Livia-Silvia, Macovei               

Liviu-George, Zîrnă Cristian 

 

15. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului 

situat în Focșani, str. Pinului nr. 5, bloc 5, ap . 9,  înscris în CF 65496-C1-U27 UAT 

Focșani și a boxei înscrisă în CF 65496-C1-U10 UAT Focșani către domnii Greuruș 

Cristina și Greuruș Ionel;  

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Marcu Livia-Silvia, Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian 

 

16. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului 

situat în Focșani, str.  Bradului nr. 5, bloc 5, ap. 14,  înscris în CF  51891-C1-U18 

UAT Focșani și a boxei înscrisă în CF 51891-C1-U34  UAT Focșani către  domnii 
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Bunădimineața Georgiana și Bunădimineața Culai (imobil identificat în foaia de 

avere cu CF 51891-C1-U14  și CF 51891-C1-U32; 

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Marcu Livia-Silvia, Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian 

 

17. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului 

situat în Focșani, str. Democrației nr. 7, bloc 7, ap. 10,  înscris în CF 65805-C1-U28  

UAT Focșani și a boxei înscrisă în CF 65805-C1-U11  UAT Focșani către domnii 

Onțeluș Gabriel-Octavian și Onțeluș Aurora-Ica;  

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Marcu Livia-Silvia, Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian 

 

18. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului 

situat în Focșani, str. Aleea Parc nr. 9, bl. 67, ap. 3, tronson 13,  înscris în CF 54673-

C1-U22 UAT Focșani către  doamna Neagu Cristina;  

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Marcu Livia-Silvia, Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian 

 

19. proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 1 a Hotărârii Consiliului Local 

al Municipiului Focșani nr. 64/09.04.2021 privind aprobarea constituirii Comisiei 

Tehnice de Amenajare a Teritoriului și Urbanism a municipiului Focşani și a 

Regulamentului de Organizare și funcționare a acesteia, cu modificările și 

completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

20. proiect de hotărâre privind alegerea unui președinte de ședință pentru Consiliul 

Local al Municipiului Focșani pentru luna octombrie 2024; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

SECȚIUNEA a II-a - Diverse 

 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua. Bine ați venit la ședința ordinară a Consiliul Local al municipiului 

Focșani, ședință ce se desfășoară astăzi 26 septembrie 2024. 

Vă aduc la cunoștință că această ședință a fost convocată prin Dispoziția nr. 1236 

din 20.09.2024 emisă de Primarul municipiului Focșani, domnul Cristi Valentin 

Misăilă, ședință ce se desfășoară cu participare fizică și online. 

 Având în vedere acest lucru voi face apelul nominal al consilieri locali care 

participă astăzi la ședință. 

 Doamna Ailincuței Lauriana?” 

 Doamna consilier Ailincuței Lauriana „Prezent.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban Elena Luminița?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Bîrsan Costel?” 
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Domnul consilier Bîrsan Costel „Prezent.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Costea Ionel?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Dimitriu-Bunghez Ana Maria? Este absentă. 

Doamna Drumea Alina Ramona?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Dumitru Victor a anunțat că lipsește astăzi. 

Domnul Gheoca Corneliu-Dumitru?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu Emanuel?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Macovei Liviu George?” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Marcu Livia Silvia?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Mocanu Georgian Cristinel?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu Mihai?”  

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nistoroiu Alexandru?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Prezent.”  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Pristavu Viorica?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Radu Nițu?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Răduță Nicolae?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Stroie Mirela?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Tătaru Alexandra?” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra „Prezent”. 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Prezent”.  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Zîrnă Cristian?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„constat că în sală sunt prezenți 15 consilieri locali municipali, iar în mediul online 4 

consilieri, absenți consemnați fiind doamna Dimitriu-Bunghez Ana Maria și domnul 

Dumitru Victor. 

Pe cale de consecință apreciez că este îndeplinită condiția prevăzută de art. 137, 

alin. 1 din Codul Administrativ. 

Rog a se consemna că au fost îndeplinite până la acest moment procedurile 

impuse de art. 136, alin. 8 din Codul Administrativ, proiectele înscrise pe ordinea de 

astăzi, fiind însoțite atât de rapoartele compartimentelor de specialitate, cât și de 

avizele comisiilor de specialitate, care v-au fost transmise prin  poșta electronică. 

Vă reamintesc  că în situația în care vă aflați în conflict de interese aveți obligația 

de a nu participa la adoptarea proiectului de hotărâre în cauză și să anunțați acest fapt 

încă de la începutul ședinței. Interesul personal pe care îl aveți cu privire la adoptarea 

unei hotărâri trebuie consemnat în mod obligatoriu în procesul verbal al ședinței. 

În cazul în care vă aflați în situații de incompatibilitate urmează să procedați în 

conformitate cu prevederile Legii nr. 161/2003. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local 

al municipiului Focșani din data de 20.09.2024. Dacă sunt discuții pe marginea 

procesului verbal?” 

Domnul consilier Costea Ionel „nu particip la vot.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„consemnăm. Dacă nu sunt alte completări, supun la vot procesul verbal, cine este 

„pentru”? Scuze, da, doamna Tătaru, vă rog.” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra „nu particip la vot și nici doamna Stroie 

nu participă. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„consemnăm. Supun la vot procesul verbal. Cine este „pentru”? În sală toți domnii 

consilieri sunt „pentru”, mai puțin cele două neparticipări din partea doamnelor 

consilier Tătaru Alexandra și Stroie Mirela. În online. 

Domnul Costea nu participă. 

Domnul Nistoroiu? 

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Ungureanu?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„cu 16 voturi „pentru” procesul verbal a fost aprobat. 

Domnule președinte vă invit să preluați lucrările ședinței.” 
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Domnul președinte de ședință Radu Nițu „sărut mâna doamnelor, bună ziua 

domnilor, începem ședința de ordinară de Consiliu Local de astăzi. Avem un număr 

important de proiecte la ordinea de zi. Dacă avem completări? Vă rog domnule 

Primar.” 

  Domnul Primar al muncipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Bună ziua 

doamnelor și domnilor consilieri locali, stimați colegi, doamnelor și domnilor 

reprezentanți ai mass-media, dragi focșăneni în completarea ordinii de zi de astăzi  

propun următoarele proiecte:  

1. Proiect  de hotărâre pentru aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de 

proiect pentru proiectul cu titlul Educație Plus Practică: Proiectul de 

Îmbunătățire a Experienței Elevilor; 

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Local al Municipiului Focșani nr. 484/2023 privind aprobarea organigramei, 

statului de funcții și numărului de personal pentru aparatul de specialitate al 

Primarului Municipiului Focșani, cabinetul primarului și viceprimarii 

municipiului Focșani, ca urmare a reorganizării, cu modificările și completările 

ulterioare; 

3. Proiect de hotărâre privind mandatarea Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară pentru serviciul de salubrizare a localităților Focșani și Golești, 

județul Vrancea , de a delega gestiunea activităților serviciului de salubrizare de 

pe raza  administrativă a municipiului Focșani precum și exercitarea atribuțiilor, 

drepturilor și obligațiilor Consiliului Local al Municipiului Focșani în acest 

sens; 

4. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local 

nr.209/29.06.2023 privind aprobarea dării în folosință gratuită pe perioada 

existenței construcției, către Protoieria Focșani II, a unui teren în suprafață de 

765 mp situat în incinta Cimitirului Sudic din Focsani, în vederea edificării unei 

capele mortuare și a unei clopotnițe; 

5. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.102/2023 

pentru aprobarea actualizării devizului general, a indicatorilor tehnico-

economici și a contribuției de la bugetul local pentru obiectivul de investiții: 

“Refacere trotuare, alei, parcaje și covor asfaltic – strada Mare a Unirii”, cu 

modificările ulterioare; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de parteneriat dintre 

Municipiul Focșani și Asociația „Sf. Stelian-Ocrotitorul Copiilor” Focșani; 

7. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Focșani nr. 254/2023 pentru aprobarea actualizării devizului 

general,  a indicatorilor tehnico-economici și a contribuției de la bugetul local 

pentru obiectivul de investiții: „Refacere infrastructură străzi, sistematizare 

verticală, parcări, spații verzi și accese pentru str. Nicolae Iorga, str. Oituz 

(tronson între str. Mărăști și str. Duiliu Zamfirescu), str. Miorita, str. Ștefan cel 

Mare, str. Eroilor, str. Vămii”; 

8. Proiect de hotărâre pentru  modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Local nr. 59/2007, privind aprobarea inventarierii și clasificării parcărilor și 

locurilor de parcare din Municipiul Focșani, cu modificările și completările 

ulterioare; 
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9. Proiect de hotărâre privind aprobarea propunerii de schimbare temporară a 

destinatiei suprafetei de teren de 2432 mp., aflată în administrarea Colegiului 

Tehnic ”Edmond Nicolau” Focșani, situată în str. 1 Decembrie 1918 nr. 10, din 

spațiu de învățământ, în spațiu destinat amenajării unor locuri de parcare . 

   Vă mulțumesc.” 

 Domnul președinte de ședință Radu Nițu „și noi vă mulțumim. Supun la vot 

proiectele propuse de domnul Primar, cine este „pentru”? În sală toată lumea este 

„pentru”. În online.  

Domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Nistoroiu are mâna 

ridicată. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectele propuse de domnul Primar au fost aprobate pentru a fi 

introduse pe ordinea de zi. 

Supun la vot ordinea de zi în integralitatea sa, cine este „pentru”?  În sală toată 

lumea este „pentru”. În online. 

Domnul Nistoroiu are mâna ridicată, este „pentru”. 

Domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „cu 19 voturi „pentru” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, ordinea de zi a ședinței de 

astăzi a fost aprobată. 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind acordarea unor facilități fiscale aferente obligațiilor bugetare 

datorate bugetului local al Municipiului Focșani; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

  Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Da domnule Primar.” 
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 Domnul Primar al muncipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „bună ziua 

încă o dată, mulțumesc, avem un amendament la acest proiect de hotărâre. Trebuie să 

menționăm faptul, așa cum am spus și la comisii, că este vorba despre Ordonanța de 

Urgență a Guvernului nr. 107 din 04 septembrie 2024 privind reglementarea unor 

măsuri fiscal bugetare în domeniul gestionării creanțelor bugetare și a deficitului 

bugetar pentru bugetul general consolidat al României în anul 2024, precum și pentru 

modificarea și completarea unor acte normative. În cadrul acestei Ordonanțe de 

Urgență, Guvernul României acordă anumite facilități și dă posibilitatea și autorităților 

publice locale să acorde anumite facilități persoanelor, atât fizice, cât și juridice, cei 

care înregistrează obligații restante până la data de 31 august 2024, pot beneficia de 

anularea dobânzilor, penalităților și accesoriilro aferente acestor obligații principale 

datorate bugetului local al municipiului Focșani cu condiția de a fi achitate aceste 

obligații restante, inclusiv debitele curente până la data de 25 noiembrie 2024. Și pentru 

acest proiect avem următorul amendament, se completează procedura de acordare a 

facilităților fiscale prin introducerea la punctul I, domeniul de aplicare a unui nou 

aliniat, care va avea următorul cuprins: aliniatul 6, pentru debitorii aflați în procedura 

insolvenței, administratorii speciali sau judiciari sunt obligați să solicite acordul 

creditorilor potribit prevederilor Legii nr. 85/2014, privind procedurile de prevenirea 

insolvenței și de insolvență, cu modificările și completările ulterioare pentru accesarea 

facilităților fiscale. Este un proiect extrem de important, pe această cale fac un apel 

către toate persoanele fizice și juridice din municipiul Focșani care înregistrează 

obligații restante către bugetul local înregistrate la data de 31 august 2024 să apeleze 

la Serviciul Impozite și  Taxe Locale și dacă își achită aceste obligații restante inclusiv 

debitele curente până pe 25 noiembrie, pot beneficia de aceste facilități. Vă mulțumesc. 

Eu am vorbit înainte, nu cred că există vreo problemă din acest punct de vedere din 

partea doamnelor și domnilor consilieri locali pentru a se vota acest proiect. Vă 

mulțumesc.” 

 Domnul președinte de ședință Radu Nițu „vă mulțumim și noi. Dacă în 

legătură cu acest amendament sunt ceva probleme, dacă nu, supun la vot 

amendamentul făcut de domnul Primar, cine este „pentru”? În sală toată lumea este 

„pentru”. În online. 

În sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Nistoroiu are mâna 

ridicată, este „pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel amendamentul domnului Primar a fost aprobat.  
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Supun la vot proiectul în integralitatea sa, cine este „pentru”? În sală toată lumea 

este „pentru”. În online. 

În sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Domnul Costea? 

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Nistoroiu are mâna 

ridicată, este „pentru”. 

Domnul Costea, revin?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „cu 19 voturi „pentru” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 1, a fost 

aprobat, devenind hotărârea nr. 299 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 2 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 

Focsani nr. 307/2021 pentru aprobarea cererii de finanțare și a devizului general 

estimativ pentru obiectivul de investiții: „Refacere infrastructură stradala si 

parcari adiacente strazilor Maior Gheorghe Pastia, Mihail Kogalniceanu, Cuza 

Voda - PT8”, cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. În sală toată lumea este „pentru”. În online. 
Domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Nistoroiu are mâna 

ridicată, este „pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 2, a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 300 
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  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului General al Municipiului 

Focșani pe anul 2024;Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. În sală toată lumea este „pentru”. În online. 
Domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Nistoroiu are mâna 

ridicată, este „pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 3, a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 301 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 4 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 44/2020 privind 

aprobarea acordării a două burse „Maior Gh. Pastia” în domeniul artelor 

spectacolului, respectiv aprobarea Regulamentului pentru acordarea bursei 

„Maior Gh. Pastia”;Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. În sală toată lumea este „pentru”. În online. 
Domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Nistoroiu are mâna 

ridicată, este „pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 4, a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 302 
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  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 5 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind aprobarea regulamentului de organizare și funcționare al 

Direcției de Asistență Socială Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. În sală toată lumea este „pentru”. În online. 
Domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Nistoroiu are mâna 

ridicată, este „pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 5, a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 303 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 6 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focșani nr. 250/2024 privind aprobarea aprobarea organigramei, 

statului de funcții și numărului de personal pentru Direcția de Dezvoltare Servicii 

Publice Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect sunt 

ceva discuții? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. În sală toată lumea este „pentru”. În online. 
Domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Nistoroiu are mâna 

ridicată, este „pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 6, a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 304 
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  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 7 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind împuternicirea domnului Cristi-Valentin Misăilă, Primarul 

Municipiului Focșani, să ceară înscrierea dreptului de proprietate în folosul 

Municipiului Focșani, pentru terenul în suprafață de 99 mp., situat în Municipiul 

Focșani, Calea Moldovei, Tarla 29, Parcela 134/1, cu număr cadastral 73297, 

înscris în CF nr. 73297 UAT Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. În sală toată lumea este „pentru”. În online. 
Domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Nistoroiu are mâna 

ridicată, este „pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 7, a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 305 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 8 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind aprobarea constituirii cu titlul gratuit a dreptului de uz și 

servitute asupra unui teren în suprafață totală de 10,80 mp. (12,00 m x 0,90 m) 

aparținând domeniului privat al Municipiului Focșani, T 74, P 4407, 4419 către 

ENGIE ROMÂNIA SA – DISTRIGAZ SUD – Rețele în vederea realizării lucrării 

„Extindere conductă și branșament gaze naturale + PRM” la imobilul situat în 

Focșani, str. Prosperității nr. 6, proprietatea doamnei Babalîc Adina; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. În sală toată lumea este „pentru”. În online. 
Domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Nistoroiu are mâna 

ridicată, este „pentru”. 
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Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 8, a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 306 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 9 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind aprobarea trecerii unor bunuri din domeniul public în 

domeniul privat al municipiului Focșani, în vederea scoaterii din funcțiune, 

casării și valorificării în condițiile legii; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. În sală toată lumea este „pentru”. În online. 
Domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Nistoroiu are mâna 

ridicată, este „pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 9, a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 307 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 10 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind aprobarea scoaterii din funcțiune în vederea valorificării și, 

după caz, casării unor bunuri inventariate în domeniul privat al Municipiului 

Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. În sală toată lumea este „pentru”. În online. 
Domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Nistoroiu are mâna 

ridicată, este „pentru”. 
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Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 10, a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 308 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 11 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind vânzarea fără licitaţie publică a terenului în suprafaţă totală 

de 5,00 mp. situat în Focşani, str. Duiliu Zamfirescu nr. 11, judeţul Vrancea, T 92  

P 5269  înscris în CF nr. 73619,  ce aparține domeniului privat al Municipiului 

Focşani, către doamnele Răghină Ana-Lidia și Răghină Ana-Maria; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. În sală toată lumea este „pentru”. În online. 
Domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Nistoroiu are mâna 

ridicată, este „pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 11, a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 309 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 12 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre pentru modificarea și completarea HCL nr. 302/31.10.2006 privind 

aprobarea delegării dreptului de administrare către unitățile de învățământ 

preuniversitar de stat din municipiul Focșani, asupra clădirilor și terenurilor 

aferente ce aparțin domeniului public și privat al municipiului Focșani, în care 

acestea funcționează, cu modificările și completările ulterioare;Inițiator, Primar, 

Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. În sală toată lumea este „pentru”. În online. 
Domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „doamna Drumea?” 
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Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Nistoroiu are mâna 

ridicată, este „pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 12, a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 310 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 13 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind aprobarea unui schimb de locuințe ANL situate în Focșani, 

cartierul Tineretului Sud, solicitat de titularii contractelor de închiriere în 

conformitate cu Legea nr. 152/1998 republicată, cu modificările și completările 

ulterioare; Inițiatori, consilieri locali Marcu Livia-Silvia, Macovei Liviu-George, 

Zîrnă Cristian 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. În sală toată lumea este „pentru”. În online. 
Domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Nistoroiu are mâna 

ridicată, este „pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 13, a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 311 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 14 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind aprobarea listei nominale cu persoanele cărora li se 

repartizează locuințe pentru tineri destinate închirierii, conform Normelor 

metodologice de punere în aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998 republicată, 

cu modificările și completările ulterioare și a Hotărârii Consiliului Local nr. 167 

din 30.05.2024 privind aprobarea listei de priorități;Inițiatori, consilieri locali 

Marcu Livia-Silvia, Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Nu sunt. 
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Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. În sală toată lumea este „pentru”. În online. 
Domnul Nistoroiu și domnul Costea au mâna ridicată, sunt „pentru”. 

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „cu 19 voturi „pentru” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 14, a fost 

aprobat, devenind hotărârea nr. 312 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 15 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului situat 

în Focșani, str. Pinului nr. 5, bloc 5, ap. 9,  înscris în CF 65496-C1-U27 UAT 

Focșani și a boxei înscrisă în CF 65496-C1-U10 UAT Focșani către domnii 

Greuruș Cristina și Greuruș Ionel; Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și 

consilieri locali Marcu Livia-Silvia, Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. În sală toată lumea este „pentru”. În online. 
Domnul Nistoroiu și domnul Costea au mâna ridicată, sunt „pentru”. 

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „cu 19 voturi „pentru” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 15, a fost 

aprobat, devenind hotărârea nr. 313 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 16 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului situat 

în Focșani, str.  Bradului nr. 5, bloc 5, ap. 14,  înscris în CF  51891-C1-U18 UAT 

Focșani și a boxei înscrisă în CF 51891-C1-U34  UAT Focșani către  domnii 

Bunădimineața Georgiana și Bunădimineața Culai (imobil identificat în foaia de 

avere cu CF 51891-C1-U14 și CF 51891-C1-U32; Inițiatori, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă și consilieri locali Marcu Livia-Silvia, Macovei Liviu-George, 

Zîrnă Cristian 



18 
 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. În sală toată lumea este „pentru”. În online. 
Domnul Nistoroiu și domnul Costea au mâna ridicată, sunt „pentru”. 

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „cu 19 voturi „pentru” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 16, a fost 

aprobat, devenind hotărârea nr. 314 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 17 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului situat 

în Focșani, str. Democrației nr. 7, bloc 7, ap. 10,  înscris în CF 65805-C1-U28  UAT 

Focșani și a boxei înscrisă în CF 65805-C1-U11 UAT Focșani către domnii 

Onțeluș Gabriel-Octavian și Onțeluș Aurora-Ica; Inițiatori, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă și consilieri locali Marcu Livia-Silvia, Macovei Liviu-George, 

Zîrnă Cristian 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. În sală toată lumea este „pentru”. În online. 
Domnul Nistoroiu și domnul Costea au mâna ridicată, sunt „pentru”. 

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „cu 19 voturi „pentru” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 17, a fost 

aprobat, devenind hotărârea nr. 315 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 18 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului situat 

în Focșani, str. Aleea Parc nr. 9, bl. 67, ap. 3, tronson 13,  înscris în CF 54673-C1-

U22 UAT Focșani către  doamna Neagu Cristina; Inițiatori, Primar, Cristi 



19 
 

Valentin Misăilă și consilieri locali Marcu Livia-Silvia, Macovei Liviu-George, 

Zîrnă Cristian 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. În sală toată lumea este „pentru”. În online. 
Domnul Nistoroiu și domnul Costea au mâna ridicată, sunt „pentru”. 

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „cu 19 voturi „pentru” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 18, a fost 

aprobat, devenind hotărârea nr. 316 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 19 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind modificarea anexei nr. 1 a Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Focșani nr. 64/09.04.2021 privind aprobarea constituirii Comisiei 

Tehnice de Amenajare a Teritoriului și Urbanism a municipiului Focşani și a 

Regulamentului de Organizare și funcționare a acesteia, cu modificările și 

completările ulterioare;Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. În sală toată lumea este „pentru”. În online. 
Domnul Nistoroiu și domnul Costea au mâna ridicată, sunt „pentru”. 

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „cu 19 voturi „pentru” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 19, a fost 

aprobat, devenind hotărârea nr. 317 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 20 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind alegerea unui președinte de ședință pentru Consiliul Local al 

Municipiului Focșani pentru luna octombrie 2024; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 
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Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții și propuneri? Poftiți domnule consilier.”  

Domnul consilier Bîrsan Costel „mulțumesc. Eu propun în continuare pe 

domnul Radu Nițu totuși să încheie această sesiune cum a procedat și până acum. 

Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă mai sunt și alte propuneri? 

Dacă nu mai sunt.Supun la vot propunerea domnului Bîrsan cine este „pentru”? 

poftiți domnul consilier.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George „vă spun eu de ce va propus. Știe că 

nu vă mai fi nici o ședință până la următorul Consiliu Local.” 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „nu contează, am avut atâtea ședințe 

încât... supun la vot propunerea făcută de domnul Bîrsan. Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru”. În online.  
Domnul Nistoroiu și domnul Costea au mâna ridicată, sunt „pentru”. 

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „cu 19 voturi „pentru” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 20, a fost 

aprobat, devenind hotărârea nr. 318 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 din completarea ordinii de 

zi:  proiect  de hotărâre pentru aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de 

proiect pentru proiectul cu titlul Educație Plus Practică: Proiectul de Îmbunătățire 

a Experienței Elevilor; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. 
Domnul Nistoroiu și domnul Costea au mâna ridicată, sunt „pentru”. 

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „cu 19 voturi „pentru” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 
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Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 1 din 

completarea ordinii de zi, a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 319 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 2 din completarea ordinii de 

zi:  Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Local al Municipiului Focșani nr. 484/2023 privind aprobarea organigramei, 

statului de funcții și numărului de personal pentru aparatul de specialitate al 

Primarului Municipiului Focșani, cabinetul primarului și viceprimarii 

municipiului Focșani, ca urmare a reorganizării, cu modificările și completările 

ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. 
Domnul Nistoroiu și domnul Costea au mâna ridicată, sunt „pentru”. 

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „cu 19 voturi „pentru” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 2 din 

completarea ordinii de zi, a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 320 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 din completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind mandatarea Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară pentru serviciul de salubrizare a localităților Focșani și Golești, 

județul Vrancea , de a delega gestiunea activităților serviciului de salubrizare de 

pe raza  administrativă a municipiului Focșani precum și exercitarea atribuțiilor, 

drepturilor și obligațiilor Consiliului Local al Municipiului Focșani în acest sens; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin  

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva discuții? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. 
Domnul Nistoroiu și domnul Costea au mâna ridicată, sunt „pentru”. 

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu „cu 19 voturi „pentru” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 
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Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 3 din 

completarea ordinii de zi, a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 321 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 4 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local 

nr.209/29.06.2023 privind aprobarea dării în folosință gratuită pe perioada 

existenței construcției, către Protoieria Focșani II, a unui teren în suprafață de 

765 mp situat în incinta Cimitirului Sudic din Focsani, în vederea edificării unei 

capele mortuare și a unei clopotnițe; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva observații? Aveți? Vă rog.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Îmi cer 

scuze că nu am discutat acest amendament și la comisii, dar e un amendament din 

punctul meu de vedere, mai mult o îndreptare de eroare materială.  

La art. 1 , modificarea art. 1 alin. (1) din Hotărârea Consiliului Local nr. 209 din 

29 iunie 2023 privind aprobarea dării în folosință gratuită pe perioada existenței 

construcției către Protoieria Focșani II a unui teren în suprafață de 765 mp. situat în 

incinta Cimitirului Sudic din Focșani în vederea edificării unei capele mortuare și a 

unei clopotnițe care va avea următorul cuprins: Art. 1 alin. (1) aprobarea dării în 

folosință gratuită pe perioada existenței construcției către Protoieria Focșani II a unui 

teren în suprafață de 765 mp. situat în incinta Cimitirului Sudic din Focșani în vederea 

edificării unui lăcaș de cult, biserică ce deservește cimitirul, obiectiv de utilitate 

publică și a unei clopotnițe, deci practic se înlocuiește în loc de edificarea unei capele 

mortuare, edificarea unui lăcaș de cult, biserică ce deservește cimitirului, obiectiv de 

utilitate publică. Da, deci nu este doar o capelă mortuală, este o biserică de utilitate 

publică care deservește cimitirul. Da, asta este modificarea, vă mulțumesc!” 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Da, supun la vot propunerea făcută 

de către domnul primar. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”.  

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Așa, doamna Drumea sunteți 

fruntașă, domnul Ungureanu?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „Pentru” 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Mulțumesc. Și supun la vot  

proiectul în integralitatea sa. Cine este „pentru” în sală? Deci toată lumea în sală este 

„pentru”. Doamna Drumea? Domnul Ungureanu?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „Pentru și eu.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Mulțumesc. Cu 19 voturi „pentru” 

din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina 

Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Marcu Livia Silvia, Macovei Liviu-George, 

Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, 

Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel proiectul a fost aprobat 

devenind hotărârea nr. 322  
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Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 5 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local 

nr.102/2023 pentru aprobarea actualizării devizului general, a indicatorilor 

tehnico-economici și a contribuției de la bugetul local pentru obiectivul de 

investiții: “Refacere trotuare, alei, parcaje și covor asfaltic -strada Mare a 

Unirii”, cu modificările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva observații? Dacă nu, supun la vot. Cine este „pentru” în sală? Deci toată 

lumea este „pentru” în sală. Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Domnul Ungureanu?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „Pentru” 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Da vă mulțumesc. Cu 19 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Marcu Livia Silvia, Macovei 

Liviu-George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul a fost aprobat devenind hotărârea nr. 323  

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 6 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de parteneriat 

dintre Municipiul Focșani și Asociația “ Sf. Stelian-Ocrotitorul Copiilor” 

Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Dacă în legătură cu acest..da 

domnul primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Așa cum 

vă spuneam și la comisii, vreau să fac aceași mențiune și în plenul ședinței, poate știți, 

poate nu știți, Asociația “ Sf. Stelian-Ocrotitorul Copiilor” din Focșani este o asociație 

care desfășoară multiple activități pentru copii și nu puțini sunt aceștia, beneficiari sunt 

aproximativ între 300 și 400 de copii, servicii gratuite oferite de această asociație, 

asociație care beneficiază și de un spațiu pus cu titlu gratuit din partea municipiului 

Focșani în strada Aleea 1 Iunie.  

Este o asociație care se adresează în special copiilor care provin din familii, să 

spunem, cu o capacitate financiară mai scăzută dar nu numai, iar în acest moment 

această asociație desfășoară, derulează, un proiect amplu, poate unic în România, acela 

de a construi un centru pentru recuperarea copiilor cu autism, Centru terapeutic pentru 

autism din România. Și în acest sens dumnealor au desfășurat mai multe activități 

caritabile pentru a colecta fonduri, deja sunt într-un stadiu avansat cu lucrările la prima 

clădire, acolo în comuna Mera, sat Fărcașa, au deja începute aceste lucrări și vă invită 

pe toți, doamnelor și domnilor consilieri, dragi focșăneni, stimați colegi, vă invită la o 

gală, la un eveniment caritabil, gala care se numește „Împreună dăruim speranță”, o 

gală care va avea loc pe data de 10 octombrie 2024, ora 18:00, la Sara Events, repet, 

este un eveniment caritabil, un eveniment prin care să putem să ne punem și noi mica 
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contribuție la acest centru, care cred eu că va aduce mari bucurii familiilor care au copii 

cu aceste deficiențe.  

Eu atât am vrut să vă spun, în orice caz, să înțelegeți foarte clar că acest acord 

nu implică din partea autorității publice locale, din partea municipiului Focșani, 

cheltuieli. Este vorba doar despre o susținere logistică a acțiunilor care sunt derulate 

pe teritoriul municipiului Focșani de către această asociație.  

Poate în viitor dacă vom avea posibilitatea, în bugetele anilor viitori să putem 

oferi și aceste susțineri financiare ar fi foarte bine, dar totodată fac un apel către toți 

oamenii de bine din municipiul Focșani, din județul Vrancea și chiar din România, de 

ce nu, să se aplece cu atenție asupra acestui proiect și să înțeleagă că acest proiect este 

făcut în primul rând de profesioniști. Comitetul director al acestei asociații a cooptat 

pentru a face proiectarea acestui centru, cei mai buni specialiști în acest domeniu și 

cred eu că vom putea avea până la sfârșit, vom putea să ne atingem scopul pe care l-au 

gândit în momentul în care  au pornit la acest drum, un drum foarte greu dar în același 

timp, cred eu, plin de bucurii și acum câteva săptămâni în urmă, pe data de 7 

septembrie, nu știu dacă știți, a avut loc un eveniment tot organizat de această asociație 

„Circle for Hope” , practic a fost un tur ciclistic între Piața Unirii din Focșani și locația 

unde se va construi acest centru terapeutic pentru autism și nu a fost chiar atât de simplu 

de organizat dar pe mine m-a impresionat foarte mult că la acest tur ciclistic, atenție, a 

participat un copil cu autism și a reușit să parcurgă tot acest traseu de la Focșani până 

la Mera, sus la Fărcașa unde se urcă foarte greu acolo, au fost câteva zone în care n-au 

putut pedala, au mers pe jos și la întoarcere la fel, a mers cu plutonul de biciliști și a 

ajuns în Piața Unirii, asta este un lucru extraordinar, adică oamenii chiar înțeleg și vin 

și se apropie de acest.. Reghiu,  scuzați, nu Mera..mereu eu confund Mera cu Reghiu.  

În orice caz este un proiect frumos, invitațiile le avem aici, o să vi le înmânez 

după finalizarea acestei ședințe dar acesta este scopul acestui proiect de astăzi. Vă 

mulțumesc foarte mult!”   

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Da, și noi vă mulțumim. Supun la 

vot proiectul propus astăzi de către domnul primar. Cine este „pentru”? În sală toată 

lumea este „pentru”. Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Domnul Ungureanu?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „Pentru” 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Cu 19 voturi „pentru” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, 

Gheoca Corneliu-Dumitru, Marcu Livia Silvia, Macovei Liviu-George, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, 

Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel proiectul a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 324  

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 7 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Focșani nr. 254/2023 pentru aprobarea actualizării devizului 

general,  a indicatorilor tehnico-economici și a contribuției de la bugetul local 

pentru obiectivul de investiții: “ Refacere infrastructură străzi, sistematizare 
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verticală, parcări, spații verzi și accese pentru str. Nicolae Iorga, str. Oituz 

(tronson între str. Mărăști și str. Duiliu Zamfirescu), str. Miorita, str. Ștefan cel 

Mare, str. Eroilor, str. Vămii”; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Dacă avem observații la acest 

proiect? Dacă nu, supun la vot. Cine este „pentru” în sală? Toată lumea este „pentru” 

în sală. Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Domnul Ungureanu?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „Pentru” 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Cu 19 voturi „pentru” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, 

Gheoca Corneliu-Dumitru, Marcu Livia Silvia, Macovei Liviu-George, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, 

Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel proiectul a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 325 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 8 în completarea ordinii 

de zi: proiect de hotărâre pentru  modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea 

Consiliului Local nr. 59/2007, privind aprobarea inventarierii și clasificării 

parcărilor și locurilor de parcare din Municipiul Focșani, cu modificările și 

completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Dacă avem observații la acest 

proiect? Dacă nu..Da spuneți domnul Bîrsan ca să știe lumea.”  

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc, a uitat lumea cum mă cheamă, 

mulțumesc. Vreau să vă spun că nu particip la vot, mulțumesc!” 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Da, bine, de ce, luați o parcare 

întreagă sau ce? Consemnăm, consemnăm. Da, supun la vot în sală. Cine este „pentru”? 

Da, doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Domnul Ungureanu?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „Pentru” 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Cu 18 voturi „pentru” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Marcu Livia Silvia, Macovei Liviu-George, Răduță Nicolae, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, 

Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu 

Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel și 1 „neparticipare” din partea domnului 

consilier Bîrsan Costel, proiectul a fost aprobat devenind hotărârea nr. 326  

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 9 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind aprobarea propunerii de schimbare temporară a 

destinatiei suprafetei de teren de 2432 mp., aflată în administrarea Colegiului 

Tehnic ”Edmond Nicolau” Focșani, situată în str. 1 Decembrie 1918 nr.10, din 

spațiu de învățământ, în spațiu destinat amenajării unor locuri de parcare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Dacă în legătură cu acest proiect 

sunt ceva observații? Da doamna Tătaru, vă rog!” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „N-am să fac prea multe observații în 

această ședință, spun doar atât, este trist domnule primar că din 2017 și până în prezent 

nu ați găsit altă soluție pentru acei rezidenți cărora le-ați desființat locurile de parcare 

decât să furați curtea Liceului Edmond Nicolau și atât. Consilierele USR votează 

împotrivă.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Vreți să..da, vă rog!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu furăm 

curtea nimănui. Noi aici nu mergem pe furat, aici mergem pe niște decizii luate atât în 

Consiliul de administrație a Colegiului Edmond Nicolau cât și decizii și mulțumesc 

doamnei Inspector general și doamnei Inspector general adjunct, pentru că în cadrul 

Inspectoratului Școlar s-a luat această decizie, au înțeles despre ce este vorba, este 

josnic modul dumneavoastră de a aborda această problemă, acea curte în primul și în 

primul rând nu mai este de mult timp utilizată și nu mai este îngrijită așa cum ar fi 

trebuit să fie îngrijită de către unitatea dumneavoastră de învățământ din care faceți 

parte iar noi ne-am gândit să împușcăm așa zis doi iepuri deodată, o dată să asigurăm 

temporar, repet, temporar, câteva locuri de parcare pentru cei care au avut cândva 

locuri de parcare pe strada Bucegi, până când vom finaliza alte lucrări de amenajarea 

unor locuri de parcare în incinta cartierelor respective, pe de o parte, iar pe de altă 

parte, totodată să amenajăm și curtea respectivă, ceea ce nu a-ți fost nici 

dumneavoastră, nici colegii dumneavoastră, nici doamna director și nici conducerea 

colegiului, nu a avut capacitatea măcar, deși am rugat de foarte multe ori să se intervină 

și să se facă lucrări pentru amenajarea căii de acces și a curții Colegiului Edmond 

Nicolau, cu toate că așa cum s-a întâmplat la toate unitățile de învățământ, am sprijinit 

reabilitarea acestora și bineînțeles inclusiv amenajarea curților interioare ale acestor 

unități de învățământ. Mulțumesc!” 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Vă rog doamna Marcu.” 

Doamna consilier Marcu Livia-Silvia: „Mă simt datoare să fac o completare. 

Inspectoratul Școlar Vrancea a acordat avizul pentru a se realiza o parcare în incinta 

Colegiului Edmond Nicolau ca urmare a faptului că membrii consiliului de 

administrație ai liceului și-au dat acordul pentru a se realiza acest lucru, ca urmare noi 

am respectat dorința Consiliului de administrație al unității, nu știm alte detalii dar ne 

bazăm pe reglementări punctuale, nu pe opinii, așadar am transmis către Ministerul 

Educației această solicitare, a venit și un răspuns și într-adevăr Primăria este cumva 

datoare să respecte niște condiții pe care le va respecta cu siguranță și este vorba doar 

despre o perioadă de 2 ani, aceea în care va funcționa o parcare în incinta Colegiului, 

e un teren pe care îl vor folosi, eu am văzut și imagini, într-adevăr e un teren neîngrijit, 

cred că vor fi și beneficii, la urma urmei Primăria va investi acolo și cadrele didactice 

pot folosi acel teren cumva. E o situație de compromis cu siguranță dar trebuie să ne 

gândim la beneficii multiple . Mulțumesc!” 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Da, mulțumesc și eu. Supun la vot 

proiectul. Cine este „pentru”? Da domnul...” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Domnule primar credeți că este 

deajuns doi ani de zile? Pentru că proiectul acesta este de foarte mult timp, încă din 

mandatul trecut, de resistematizare a circulației municipiului Focșani și dacă îmi 
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amintesc încă de la începutul acestui mandat, în 2021, v-am atras atenția că se pierd 

niște locuri de parcare și noi trebuie puțin să facem lucrurile în ordinea în care trebuiesc 

făcute.  

Știam că se pierd locuri de parcare și puteam face această inițiativă, sau să facem 

această inițiativă sau alta, de atunci, încă din 2021. Să ne apucăm acuma să construim 

parcări, eu cred că nu avem timp să facem în doi ani de zile. Eu sper în doi ani de zile, 

am speranța că această parcare va fi temporară și nu vom fi puși în situația de a revota 

acest proiect, să-i mai acordăm încă doi ani de zile.  

Pe nivel de parcări e o discuție destul de lungă, nu cred că e momentul acum, 

văd că domnul Bîrsan s-a abținut și dânsul, pentru că situația din oraș nu este chiar în 

regulă, mă refer inclusiv la faptul că străduțele se blochează din cauza faptului că unii 

dintre cetățeni parchează neregulamentar și încă nu există mașina de ridicat mașini și 

cred că au trecut doi ani de zile de când s-a renunțat la Parking în forma veche și suntem 

într-o situație destul de dificilă, nu e vorba de colegă, este vorba că trebuie să găsim 

soluții de a rezolva aceste probleme pentru că se blochează traficul, avem sensuri unice 

și cu siguranță vom avea probleme din ce în ce mai mari. Da, sper să rămână pentru 

doi ani de zile și să nu fim puși în situația...avizul, știu, dar sper să nu..am înțeles, am 

înțeles..doar să nu fim puși în situația să prelungim pentru că nu am reușit să facem 

locuri de parcare aici între blocuri. Mulțumesc!”    

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Haideți 

să vă mai spun ceva, legat de aceste proiecte, în primul și în primul rând șoșelele nu 

sunt făcute pentru parcare. Șoselele sunt făcute pentru a circula autovehiculele, sunt 

foarte multe zone de case unde proprietarii caselor nu-și parchează mașina în curte și 

aveți dreptate, se blochează străzile pentru că își lasă mașinile pe carosabil.  

Mai mult decât atât, mașina de ridicări este în acest moment încă în patrimoniul 

SC Parking, care nu s-a lichidat deoarece și Consiliul de administrație de acolo și 

lichidatorul și o parte din cei care au fost angajați acolo, au intentat tot felul de procese 

pentru a prelungi la nesfârșit acest termen al lichidării societății pentru a putea să 

intervenim și să beneficiem cu adevărat de toate serviciile acestei mașini de ridicări. În 

acest moment mașina de ridicări este funcțională, este închiriată de către Direcția de 

Dezvoltare dar până când nu avem toate dotările necesare nu vom putea să funcționăm 

24 din 24 de ore. Funționăm doar 8 ore pentru că mașina, repet, este închiriată și nu ne 

permitem luxul să mai cumpărăm o altă mașină, iar atunci când va fi lichidată o 

societate a consiliului local să ne trezim că avem de fapt în stoc două mașini în loc de 

una. Asta este o formulă de compromis până când se va finaliza procedura în instanță, 

repet, este o procedură deocamdată care se derulează în instanță.  

Cât despre locuitorii din zona respectivă, deocamdată au găsit și le mulțumesc 

încă o dată, iar curtea, parcarea pe care vrem să o amenajăm în curtea Colegiului 

Edmond Nicolau este o parcare destinată strict celor care au avut și au deținut locuri 

de parcare pe Strada Bucegi dar ei nu mai dețin de 3 ani de zile locuri de parcare pe 

această stradă. Dar pentru a veni în preîntâmpinarea acestor situații și acestor probleme 

am zis să găsim această soluție de compromis. Din ce am discutat cu cetățenii care 

locuiesc în acea zonă nu este o soluție îmbucurătoare pentru dumnealor pentru că 

distanța este destul de mare, față de blocurile unde locuiesc dar altă soluție în acest 

moment nu avem și nu avem din două motive: pe de o parte Uniunea Europeană știți 

foarte bine, nu a finanțat construirea de parcări sau locuri de parcare în incinta 
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municipiului, sunt doar două parcări, Parking Rite la periferia, să spunem așa, a 

municipiului, vorbim aici de proiectul de amenajare a autogării existente în strada 

Mărășești și construirea unei autogări noi pe Calea Munteniei, proiecte care în acest 

moment sunt în derulare, așteptăm să semnăm întâi contractul de finanțare și în funcție 

de sumele alocate vom putea să scoatem la licitație aceste două proiecte și cam atât ne-

a oferit Uniunea Europeană. Avem în acest moment și o repet, 51 de mii de 

autovehicule înmatriculate în municipiul Focșani, 11.500 locuri de parcare, a fost 

întotdeauna o luptă între a menține spațiile verzi din interiorul cartierelor și a construi 

locuri de parcare iar finanțări după cum știți foarte bine, domnule consilier Macovei și 

ceilalți domni și doamne consilieri, nu am avut atât de mari și bugetul nu ne-a permis 

să construim niște parcări așa cum ar fi trebuit să fie construite, poate chiar niște parcări  

subterane sau supraterane. De aceea cred eu că trebuie să găsim soluții împreună, dacă 

tot veți face parte și din consiliul local viitor, domnule consilier, cred că vom putea 

găsi împreună soluții pentru a realiza și acest obiectiv. Este o problemă cu care nu se 

confruntă doar municipiul Focșani, toate marile orașe din țară se confruntă cu lipsa 

locurilor de parcare. Este un fenomen general și care nu a fost niciodată luat în seamă 

de Uniunea Europeană, pentru că Uniunea Europeană, repet, a proiectat și a gândit 

aceste reamenajări a unor municipii, a unor medii urbane, în ideea de descuraja 

proprietarii de autovehicule să utilizeze autovehiculele proprii, în schimbul utilizării 

mijloacelor de transport alternative nepoluante, biciclete, autobuze electrice, și așa mai 

departe. Și eu încurajez, mai avem puțin și vom finaliza cu chiu cu vai și acest proiect 

de resistematizare unde vom avea piste de biciclete, deja sunt funcționale 90% din 

pistele de biciclete din municipiul Focșani, am dat în folosință și aceste sensuri unice,  

se poate circula foarte bine și recomand la cât mai mulți cetățeni să utilizeze bicicleta. 

Vă mulțumesc!”   

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Domnul consilier Nedelcu, vă 

rog.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Da, bună ziua! Eu o să abordez această 

problemă, domnule consilier Macovei, v-am spus numele ca să vă dau drept la replică. 

Din alt punct de vedere și permiteți-mi să cred că nu greșesc, a început campania 

electorală pentru parlamentare, au început înțepăturile din partea Usr-ului, au un lider 

mai acut așa, ca să zic, decât al dumneavoastră, al dumneavoastră încă tace, nu știu de 

ce, nu v-a dat încă ordin să săriți la gâtul nostru dar nu uitați domnule consilier că 8 ani 

de zile, 8 ani v-ați opus dezvoltării orașului, v-ați opus parcărilor din Bahne, v-ați opus 

parcărilor de peste tot, doar pentru faptul că acum și nu numai acum și în celelalte 

campanii să puteți atrage atenția și arăta cu degetul către primar că nu a fost în stare, 

că nu a făcut, că nu a dres...a început campania electorală și dumneavoastră timid așa 

începeți să vă faceți încălzirea dar nu uitați că Partidul Social Democrat în frunte cu 

primarul și cu președintele care a fost și cel care va fi, au pus umărul la treabă și orașul 

ăsta arată cum arată acum, chiar dacă unii mai râd, unii mai înjură, e firesc, dar nu uitați 

că Pnl-ul, cum îi plăcea lui Ion Ștefan să zică, da, și cu Usr-ul și cu Plus-ul s-au opus 

vehement de fiecare dată când un proiect era bun pentru focșăneni, doar pentru a arăta 

cu degetul către primar. Eu vă urez succes în campania electorală, mă bucur că cetățenii 

municipiului Focșani au înțeles și pe mulți dintre dumneavoastră v-au trimis, nu aș 

vrea să zic cuvinte rele, acasă v-au trimis să vedeți cum arată Focșani acasă și să ia 
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aminte că cetățenii municipiului Focșani nu sunt așa de naivi cum îi credeți 

dumneavoastră, vă mulțumesc și vă doresc succes în noua campanie.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Da, haideți pe scurt așa...”  

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Mi-ați spus numele domnule 

Nedelcu, trebuie să răspund, mai ales că avem onoarea să vă avem prezent aici, nu mai 

este în operație, cum de foarte multe ori este, vă reamintesc stimate coleg, domnule 

primar, că în perioada 2021-2024 municipiul Focșani a avut cel mai mare buget pe 

investiții din toate timpurile. Vă mai amintesc domnule primar și domnule coleg 

Nedelcu că în 2017 când domnul primar a preluat mandatul de la domnul Bacinschi 

erau bani în excedent și nu era niciun proiect european. Vă amintesc în același timp că 

anul trecut, noi Partidul Național Liberal și USR, am votat luarea unui credit de 49 de 

milioane de lei, care peste 80% s-au dus în învățământ și în locuințe sociale.  

Și în același timp vă mai amintesc că municipiul Focșani la ora actuală mai are 

nevoie de minim 70 de milioane pentru a plăti proiectele de investiție pe care noi le-

am votat. Asta înseamnă că mandatul 2021-2024, toate proiectele de investiții au fost 

votate de majoritatea PNL-USR ajungând astăzi în situația în care cu excepția unui 

singur proiect pe care l-am votat și probabil că cel mai rapid va fi început undeva într-

un an jumate, doi, undeva peste 4, 5 ani, ei vor putea beneficia de aceste investiții. Deci 

în acelați timp..scuzați-mă și am închis..vă reamintesc încă o dată și punctez, faptul că 

mai avem de plătit la investițiile în derulare, demonstrează consiliul local a votat toate 

proiectele de investiții din perioada 2021-2024, perioadă în care municipiul Focșani a 

avut cel mai mare buget. Vă mulțumesc!”   

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Haideți să..la sfârșit acum ne 

dăm...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Dumnezeu să-l odihnească pe Cătălin 

Toma că v-a dat ordin să votați acel proiect și dumneavoastră Usr Plus nu ați votat 

proiectul respectiv...împrumutul, da, păi vedeți, deci nu l-ați votat...de ce v-ați lăudat 

că l-ați votat...da, bine, deci dacă nu era Dumnezeu să-l odihnească, Cătălin Toma, 

președintele Consiliului Județean, nu aveați îngăduințe, nu vă ordona, nu l-ați fi votat, 

știu foarte bine ce zic. Mulțumesc.” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Nu ați fost la dicuții și nu aveți de 

unde să știți.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Așa este, lăsați, că 

dumneavoastră...Ce doamna Tătaru, doriți și dumneavoastră? Haideți că ați venit de la 

inundații acuma...”  

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Deci noi Usr nu am votat creditul 

intern de 49 de milioane de lei, da, este inadmisibil să ne îndatorăm cât timp avem la 

dispoziție fonduri europene pe care nu știm să le atragem, nu-i așa domnule primar? Și 

recunosc, nu am votat acel proiect cu străzile din Bahne, pentru că dumneavoastră nu 

ați avut și nici acum nu aveți bani să le reparați și ați recunoscut în ședință publică.”   

Domnul preşedinte de şedinţă Radu Nițu: „Da, mulțumesc, vă rog.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Au trecut 

4 ani degeaba pentru unii, bag seamă, pe aici prin consiliul local, chiar și ca viceprimar 

tot degeaba au trecut, nu se poate realiza deocamdată o administrație publică locală și 

nu te poți dezvolta fără a apela la niște credite pe de o parte. Pe de altă parte, așa cum 

ați spus domnule consilier Macovei, foarte bine ați menționat, am avut cel mai mare 
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buget de investiții tocmai pentru că am atras fonduri europene dar repet, aceste fonduri 

europene au fost condiționate de anumite cofinanțări, aceste proiecte pe fonduri 

europene la momentul semnării contractelor au vizat anumite valori, între timp 

prețurile la materialele de construcții crescând, noi a trebuit să venim cu niște ajustări. 

Majoritatea ajustărilor, majorărilor de prețuri, au fost suportate din bugetul local, 

chestiuni pe care dumneavoastră le-ați aprobat de fiecare dată și vă mulțumesc pe 

această cale. Totodată aceste majorări de prețuri impuse prin legislația specifică au fost 

suportate din bugetul local, stimată doamnă viceprimar, dacă nu cunoașteți legislația 

mai citiți, aveți timp acum ca profesor să citiți mai mult și vă mulțumesc pentru că îmi 

dați prilejul încă o dată să amintesc tuturor focșănenilor că în acest moment ne-am 

confruntat și poate dacă aveam finalizat acest proiect de reabilitare a străzilor și 

parcărilor din cartierul Bahne, aveam posibilitatea să oferim alternative cetățenilor care 

au avut candva parcări pe strada Bucegi dar reamintesc că de 16 ori ați respins în 

ședințe de consiliu local sau în ședințe de comisii de specialitate, v-ați abținut de la a 

vota acest proiect și după ce ați văzut că nu v-ați atins scopul, acela de a pierde eu 

voturi de la cetățeni, dimpotrivă am câștigat mai multe voturi.  

Ați pierdut dumneavoastră opunându-vă dezvoltării și modernizării Cartierului 

Bahne, iar în acest moment bineînțeles banii nu am putut să-i păstrăm în seif până când 

se gândea coaliția PNL-USR să voteze un proiect și i-am cheltuit în alte direcții, da în 

acest moment nu avem finanțarea necesară pentru a demara proiectul de reabilitare a 

străzilor și parcărilor din Cartierul Bahne, dar repet, așa cum a spus și domnul Macovei, 

am avut o discuție înainte de această ședință de consiliu local și chiar dacă o să vă 

placă, chiar dacă nu o să vă placă, nu este vorba de o îndatorare, este vorba de o 

dezvoltare, suntem în acest moment la un grad de îndatorare de 11-12 % din buget. 

Limita legală maximă până la care se poate împrumuta o comunitate locală este de 

30% și stimați colegi o să vă propun în ședința următoare, dacă vom mai avea prilejul 

să fim în această fomulă, dacă nu, anunț de pe acum că ne gândim să solicităm 

aprobarea contractării unui nou împrumut care să vină să asigure partea noastră de 

cofinanțare pentru proiectele derulate prin PNRR și prin programul operațional 

regional și în special prin PNRR și prin PNI Anghel Saligny, dar prin PNRR de ce? 

pentru că acea guvernare odioasă PNL-USR, care a negociat programul național de 

relansare și reziliență a făcut o bătaie de joc din acest proiect și credeți-mă că în acest 

moment vă dau un singur exemplu sau chiar două: reabilitarea clădirii Primăriei 

municipiului Focșani și reabilitarea Cinematografului Unirea. Dacă ne uităm cu atenție 

în valoarea obiectivelor de investiții, în proiectele de hotărâre pe care dumneavoastră 

le-ați aprobat a indicatorilor tehnico-economici, o să vedeți că partea de cofinanțare și 

cheltuieli neeligibile este poate dublă față de finanțarea oferită din fonduri europene, 

deci, PNRR din punctul meu de vedere este doar un fiasco pe care noi guvernarea PSD 

am încercat să-l îndreptăm...și cum putem să-l îndreptăm?...venind cu cofinanțări atât 

din bugetul de stat cât și din bugetul local. Asta înseamnă să nu gândești decât în 

interesul unui grup, acela se numește USR, că la momentul respectiv era un ministru 

al fondurilor europene usr-ist care a gândit doar să dea bani firmelor de casă de 

proiectare și atât. Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu: „Domnul...o frază, haideți vă rog!” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Să-l completez pe domnul primar, 

că a spus-o foarte bine, prioritatea noastră este să cofinanțăm și să facem rost de bani 
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pentru proiectele europene pe care noi le-am votat. Din acest motiv noi nu am votat 

proiectul din Bahne pentru că erau niște străzi reparate, într-adevăr nu erau reabilitate 

și prioritatea numărul unu este întâi să rezolvăm problemele și proiectele pe fonduri 

europene. Sunt de acord cu acest lucru și sunt de acord că trebuie făcute investiții dar 

mai sunt de acord că mai trebuie să le luăm și într-o anumită ordine, o prioritizare, 

nimeni nu a spus...bineînțeles că domnul primar și-a asumat acel lucru, cu cea mai 

mare plăcere sunt și eu de acord în limita banilor pe care îi avem în cadrul 

municipiului.” 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu: „E bine că sunteți de acord. Vă 

mulțumesc!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

consilier, o singură remarcă am la ceea ce ați spus dumneavoastră, le prioritizăm dar 

în același timp ținem cont și de modul și momentul în care se deschid finanțările, că 

dacă noi nu ne înscriem și nu depunem cerere de finanțare pe anumite obiective pentru 

care sunt alocate uneori sume direct către UAT Focșani, la fel o să țipe pe urmă USR-

ul că noi nu am fost în stare să atragem fonduri europene. Am fost la fiecare apel de 

proiecte prezenți cu cereri de proiecte, cu cereri de finanțare, nu am ratat nicio 

deschidere de finanțare pentru a depune proiecte, însă dacă vrem să facem lucruri de 

calitate nu putem să ne rezumăm doar la ceea ce finanțează Uniunea Europeană și vă 

dau câteva exemple de unități de învățământ unde pe lângă ceea ce a oferit ca finanțare 

Uniunea Europeană, am venit noi din bugetul local și am asigurat celelalte lucrări care 

nu erau finanțate pentru a arăta o școală într-adevăr europeană. Vă dau câteva exemple 

dacă vreți, mergeți și vedeți Liceul Pedagogic cum arată, liceu care a avut...și multe 

alte unități de învățământ unde s-au alocat sume de la Uniunea Europeană doar pentru 

creșterea eficienții energetice, dar nimeni nu a întrebat ce se întâmplă în acele școli cu 

pardoseala, cu tâmplăria interioară, cu scările interioare, cu grupurile sanitare și așa 

mai departe. Toate aceste lucrări au fost finanțate din bugetul local și bineînțeles că 

sunt sume care au fost aprobate de dumneavoastră în baza unor estimări făcute de către 

specialiști în domeniu. Din păcate, dacă vrem să facem, repet, lucruri de calitate trebuie 

să facem și sacrificii și cred eu că rezultatele s-au văzut și se vor vedea în continuare, 

chiar dacă mulți dintre dumneavoastră vă gândiți doar așa până la interesul de grup și 

cam atât. Mulțumesc! ” 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu: „Supun la vot....haideți 

domnule...ne completați mereu.” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Depindeți de momentul în care 

aceste proiecte sunt puse la dispoziție de Guvernul României dar și de constructori și 

de calitatea lor. Întrebați-vă la proiectele care sunt în derulare sau care nu s-au terminat 

și ați fost întârziați sau am fost întârziați, nu numai dumneavoastră, din motive care nu 

țin de Consiliul Local, tocmai de asta zic...țin de cel care...de dumneavoastră în primul 

rând, că dumneavoastră sunteți primar, în sensul ăsta, asta este deocamdată, da? și am 

închis.” 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu: „Deocamdată e bine așa...haideți!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu aș 

vrea totuși să fim decenți și să nu mai promovăm această idee, care văd eu că peste tot 

este valabilă, primarul este de vină pentru tot ce se întâmplă într-un oraș sau într-o 

localitate...și dacă naște o mamă greu tot primarul este de vină, nu este chiar așa stimați 
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colegi, vă spun nu este nici aparatul de specialitate. În momentul în care ai o licitație 

în care se înscrie o firmă care îți prezintă din documente că îndeplinește toate condițiile 

impuse în caietul de sarcini, iar conform procedurii legilor achizițiilor publice iese 

câștigător sau au fost situații în care am avut desemnați alți câștigători și în urma 

contestațiilor s-a dovedit că altul este cel câștigător, am avut obligația legală, repet 

obligația legală să încheiem contract cu acea societate comercială care ulterior și-a 

dovedit incapacitatea tehnică de a duce până la bun sfârșit anumite proiecte și suntem 

doar pe câteva dintre ele... sunt cred că trei proiecte la care am avut întârzieri, de fapt 

unul singur a fost cel care a fost cu cele mai mari întârzieri, care a generat întârzieri în 

lanț și la alte proiecte, în rest toate proiectele au fost derulate în termenele legale, repet 

au fost derulate în termenele legale și suntem la zi cu toate plățile către toți 

constructorii. Nu am avut probleme cu constructorii în ceea ce privește reabilitarea 

clădirilor, reabilitarea unităților de învățământ, am avut probleme într-adevăr doar cu 

această asociere de firme, toxică și pe care nu o mai recomand nici unei unități de UAT 

din țară, vorbim de SC HIDRO SALT, SC TRACE și SC DINENG, TRACE din 

Bulgaria, HIDRO SALT din București și DINENG din Ploiești, sunt cei care au 

câștigat licitația și cu care ne luptăm efectiv și v-am invitat de foarte multe ori și la 

începutul mandatului chiar v-am făcut o recomandare, fiecare dintre dumneavoastră să 

veniți și să participați concret la derularea acestor proiecte, nu a venit nimeni să 

spună...nu a venit nimeni....domnul consilier, nu a venit nimeni și știu ceea ce spun. 

Am spus foarte clar, mergem împreună, facem discuțiile cu dirigintele angajat de 

primărie, dirigintele de șantier, cu firma respectivă și dumneavoastră veți fi 

reprezentantul Consiliului Local în relația directă cu aceste firme. A venit cineva? 

nu...în afara de domnul consilier Bîrsan, aveți dreptate...pe un proiect foarte important 

pentru care repet...o altă informație pe care vreau să o dau locuitorilor din Cartierul 

Mândrești, noi stăm cu arma la picior, constructorul stă cu arma la picior, poate începe 

în orice moment, este autorizația de construire emisă, așteptăm de la DISTRIGAZ să 

ni se comunice numele persoanelor care sunt desemnate diriginte de șantier în acest 

proiect. Iată, o altă...să spunem...formă birocratică, care duce la întârzierea demarării 

unor lucrări pentru care noi avem deja de o lună de zile, dacă nu chiar mai bine, avem 

autorizația de construire, da? și avem și fondurile necesare, tot printr-un împrumut 

doamna viceprimar, dacă nu știați, în care putem să demarăm lucrările până când ne 

vor veni banii din PNI Anghel Saligny de la Guvernul României PSD. Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu: „Supun la vot...avem diverse și 

putem continua, haideți să terminăm proiectele, supun la vot proiectul numărul 9. Cine 

este „pentru” în sală?...în completarea ordinii de zi, bineînțeles. Cine este „împotrivă?” 

În sală 13 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan 

Costel, Gheoca Corneliu Dumitru, Marcu Livia-Silvia, Macovei Liviu George, Răduță 

Nicolae, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu și 2 voturi 

„împotrivă” din partea doamnelor consilieri Stroie Mirela și Tătaru Alexandra. 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu: „Doamna Drumea? ” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu: „Domnul Ungureanu? ” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „Pentru.” 
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Domnul președinte de ședință Radu Nițu: „Domnul Costea? Ați plecat după 

traseul ăsta.” 

Cu 16 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia-Silvia, Macovei Liviu 

George, Răduță Nicolae, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, 

Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu 

Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și 2 voturi „împotrivă” din partea doamnelor 

consilieri Stroie Mirela și Tătaru Alexandra proiectul numărul 9 în completarea ordinii 

de zi proiectul a fost aprobat devenind hotărârea nr. 327 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu: „Am terminat ordinea de zi, acum 

la diverse, stați așa...ușurel domnul Bîrsan, știu că aveți o slăbiciune de a vorbi, erați 

în partea aia, dacă mai dorește și altcineva...știu că vă supărați în dumneavoastră tare 

că nu puteți vorbi dar asta e situația...atunci domnul Bîrsani intrați în...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Am intrat în direct, da? Mulțumesc! Voi fi 

cât se poate de scurt, voi fi cât se poate de obiectiv și profit că domnul primar încă nu 

a plecat. Am primit diverse telefoane și credeți-mă că primesc, de ce? nu știu, dar nu 

pot să nu le dau citire pentru că alegătorii noștri o să spună că dormim aici în bocanci 

și nu punem pe tapet problemele lor. Am vreo cinci probleme, prima problemă: pe 

strada Dionysos, domnule primar pe strada Dionysos sunt două gropi deosebit de 

periculoase în asfalt, am fost personal acolo să văd, să nu îmi vândă careva o fumigenă, 

să spună că e ceva, dar nu e pe traseu...și deci acolo sunt două gropi deosebit de 

periculoase, se circulă cu tirurile, sunt foarte grele, încărcate...sunt convins mai mult 

decât trebuie și se adâncesc pe zi ce trece și cred că trebuie luate măsuri, că e pericol 

de accident grav acolo, dacă două mașini circulă în același timp pe ambele sensuri, una 

dintre ele va cădea în acea groapă.  

A doua chestiune...puteți să luați cuvântul doamnă...uitați doamna spune că mai 

sunt două gropi identice și pe strada Vîlcele. O altă problemă, numeroșii cetățeni de pe 

strada Mare a Unirii, Leopoldina Bălănuță, Aurora au mari probleme deoarece se fac 

confuzii dese cu adresele lor, sunt blocuri care...de fapt blocul care este pe strada Mare 

a Unirii și el are adresa Aurora, blocul de pe Aurora de fapt are adresa de pe strada 

Unirii și au probleme mi s-a spus: la Cadastru, la tot felul de instituții care confundă 

adresele, eu aș propune domnule primar să facem o reașezare a acestor adrese pe 

cheltuiala primăriei, că nu cred că costă cine știe ce, o reașezare și să se ia odată măsuri 

să nu mai existe asemenea adrese aiurea ca la Caracal, știți? După aceea, primesc iarăși 

telefoane, chiar înainte de ședință am primit un telefon: pe strada Rovine-Stăiești, am 

avut noi un proiect de hotărâre pentru finanțarea unei extinderi de conductă de gaz și 

nu s-a putut până în acest moment pentru că nu era PUG-ul aprobat. Acum, fiind PUG-

ul aprobat ne roagă acei cetățeni din zona respectivă, să punem din nou pe tapet acea 

hotărâre să încercăm să extindem conducta de gaz și pentru ei. O altă problemă și asta 

destul de importantă și la care eu sincer ader, este vorba de acele locuri de joacă care 

trebuie deschise în weekend pentru publicul larg. Sunt de acord până la un punct, 

locurile de joacă sau terenurile de sport care sunt aferente școlilor, dar nu grădinițelor 

pentru că sunt aici două motive: o dată sunt destule locuri de joacă, ați făcut domnule 

primar destule în Focșani, al doilea motiv destul de important este că la grădiniță sunt 

copii sensibili, copii mici care vin luni la grădiniță și se vor juca...cum să vă 

spun...aparate de joacă și în timpul weekend-ului acolo se joacă oricine, că e bolnav, 
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că e sănătos, orice categorie socială are dreptul să ajungă acolo și luni când copiii vor 

ajunge din nou la grădiniță nu cred că are cineva timp sau să facă lucrul ăsta cu simț 

de răspundere, mă refer la o igienizare a celor locuri. Am primit numeroase telefoane 

de la părinți și de la conducerea...credeți-mă domnule primar...și de la conducerea 

grădinițelor, dacă putem face ceva în acest sens, măcar ieșiți pentru locurile de joacă 

de la grădinițe.  

O altă chestiune destul de importantă...am ceva de citit și sper să termin repede, 

se referă la Liceul Pedagogic și mi-am creionat repede câteva idei, le citesc: există 

suspiciune că la nivelul Liceului Pedagogic s-a constitui un grup infracțional organizat, 

care spre interes propriu au făcut achiziții de bunuri la prețuri de câteva ori mai mari 

prin intermediul unor firme ale rudelor fostului inspector școlar, doamna Marchitan... 

nu-i vorba de dumneavoastră doamnă....deci, e vorba de doamna Marchitan, au 

falsificat procese verbale ale consiliului de administrație, au făcut angajări fictive, au 

modificat diplomele de bacalaureat ale elevilor, au încasat bani prin atribuirea către 

sine a unor competențe care nu există...doctorate și alte chestii de genul ăsta...imediat 

și la Poliție...au creat presiuni extraordinare cu complicitatea Inspectoratului Școlar 

asupra conducerii unității și asupra unor membri ai consiliilor de administrație pentru 

a fi determinați să renunțe la acțiunile lor de implementare a ilegalității în acest liceu. 

Au făcut aceste lucruri mai ales prin plângeri penale, acțiuni în justiție și denigrare în 

presă, se pare că acest grup infracțional se bucură de o înaltă protecție, tentacule ducând 

chiar până la Inspectoratul Județean de Poliție. Având în vedere că plângerile penale 

împotriva conducerii liceului sunt soluționate într-un timp surprinzător de scurt, iar 

cele care privesc ilegalitățile săvârșite de acest grup sunt uitate prin sertarele unor 

birouri. Fac apel și pe această cale la prefectul județului Vrancea să ia măsurile 

necesare pentru clarificarea și rezolvarea ilegalităților sesizate în cel mai scurt timp 

posibil întrucât tergiversarea acestora ar putea duce la prescrierea faptelor. Fac de 

asemenea apel către doamna inspector general adjunct doamna Marcu Silvia, care a 

plecat...parcă ar fi dânsa...Inspectoratul general adjunct și către Inspectoratul general 

adjunct doamna Ailincuței pentru clarificarea acestor situații. Fac apel de asemenea și 

la dumneavoastră domnule primar și cu acordul Inspectoratului să găsim un spațiu 

pentru mutarea din Inspectoratul Școlar al doamnei Roșcan Paulina, liderul sindical 

pentru că dânsa comite niște sau face niște lucruri nelalocul lor. Personalul ISJ este 

timorat de prezența dânsei în aceeași clădire, intră nestingherită în toate birourile din 

Inspectorat, există suspiciuni rezonabile că doamna în cauză exercită influențe în 

cadrul ISJ pentru adoptarea unor hotărâri controversate și știu bine ce spun domnule 

primar. Având în vedere că celălalt sindicat are sediul în altă parte și nu în Inspectoratul 

Școlar propun ca și acest sindicat pe care doamna îl reprezintă să aibă sediul în același 

loc. Există suspiciunea...o secundă că e foarte important...există suspiciunea că la 

nivelul Liceului Pedagogic sunt profesori care predau și nu au diplomă de licență care 

să întrunescă condițiile legale precum certificatele de promovare a definitivatului sau 

promovare a gradelor didactice, deci sunt persoane care nu sunt profesori și activează 

acolo după hârtiile pe care ar trebui să le pună. Nu ne miră că am întâlnit și doctori 

care operau și nu erau medici și/sau alte tipuri de activități care sunt făcute sau 

exercitate de persoane care nu au calificarea necesară. Deci doamna inspector care 

tocmai a părăsit sala rog să ia măsurile necesare în elucidarea acestor lucruri. 

Mulțumesc! ” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Halucinant ceea ce povestiți domnule consilier, dar știți foarte bine că și tăinuirea este 

o infracțiune, ceea ce ați făcut dumneavoastră aici ați făcut doar o prezentare, 

recomandarea mea ar fi să puneți toate acestea pe hârtie și să faceți o sesizare penală, 

în cazul în care instanțele judecătorești, organismele abilitate constată că au fost 

îndeplinite condițiile unor fapte penale se vor lua măsuri de către dumnealor. Primăria 

municipiului Focșani este doar un partener, un colaborator în ceea ce privește modul 

de organizare a procesului educațional, noi nu puteam interveni în modul de 

organizare, poate Inspectoratul Școlar să intervină, dar vă rog să puneți pe hârtie toate 

aceste aspecte pe care dumneavoastră le-ați sesizat și să înaintăm către organismele 

abilitate pe de o parte, pe de altă parte noi nu putem dacă nu există o solicitare și nici 

nu dispunem de asemenea spații pentru a putea pune la dispoziție spațiul necesar 

desfășurării unei activități a unui sindicat. Aici este o problemă, probabil tot a 

Inspectoratului Școlar Județean sau dacă nu, este chiar o problemă a sindicatului în 

sine, dacă dumnealor își doresc. Mergem mai departe, locurile de joacă din grădinițe, 

există o lege clară, un regulament prin care s-a impus printr-un ordin de ministru al 

educației ca toate curțile ale instituțiilor de învățământ să fie deschise în afara orelor 

de program pentru a putea copiii să se joace. Am făcut un apel și fac în continuare un 

apel și către Inspectoratul Școlar Județean și către toți directorii de unități de 

învățământ să angajeze personal de specialitate care să facă curățenie în aceste locuri 

de joacă, să supravegheze modul cum în afara orelor de program se desfășoară activități 

în aceste locuri de joacă. Am mai avut și eu sesizări în acest sens pentru că sunt în 

anumite școli unde nu numai copii, vin chiar și adolescenți, chiar și oameni mai în 

vârstă, adulți care desfășoară acolo activități să spunem sportive, dar totodată mai 

desfășoară și alte tipuri de activități care nu sunt tocmai în regulă și nu sunt pe legi și 

de aceea fac un apel încă o dată la toate unitățile de învățământ să angajeje dacă nu au 

personal de specialitate sau dacă nu să încheie contracte cu firme de specialitate de 

pază care să asigure pe această perioadă, să asigure paza și integritatea bunurilor 

respective. Iar cei care sunt angajați de către școală ca personal administrativ au 

obligația să facă curățenie nu numai în școală și în locurile de joacă și pe terenurile de 

sport și așa mai departe. 

Extinderea conductei de gaz pe Rovine-Stăiești conform legislației actuale și 

știți mai bine decât mine obligația revine în mod direct operatorul, dacă operatorul 

spune că nu este interesat și nu dorește sau nu poate atunci vom încerca noi să facem 

un  asemenea proiect, deși ați văzut cât de mult a durat ca să punem în practică proiectul 

de extindere pe Mândrești. Sperăm să fie....întâi trebuie să fie o solicitare concretă din 

partea locuitorilor din zonă, o transmitem către operatorul autorizat, licențiat pe zona 

respectivă și dacă dumnealor spun că nu pot atunci căutăm noi soluții. Iar în ceea ce 

privește schimbarea nomenclatorului stradal pe strada Mare a Unirii, pe strada Aurora, 

la fel este într-adevăr o problemă, nu numai aici, în mai multe zone din oraș mai sunt 

niște încurcături de străzi, dar trebuie să vă atrag atenția la următorul aspect și îl 

cunoașteți și dumneavoastră foarte bine, modificarea denumirii unei străzi, chiar și a 

unui număr de scară, de bloc și așa mai departe atrage obligatoriu modificarea atât a 

actelor de identitate cât și a tuturor documentelor legale a societăților comerciale, a 

autovehiculelor și așa mai departe. Sunt generate niște cheluieli și nu numai cheltuieli, 

că nu ar fi vorba de modificat un buletin sau de modificat un certificat de înmatriculare 
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a unei mașini, este vorba despre timpul pe care trebuie să îl piardă cetățenii pentru a 

modifica aceste adrese și eu cred că cel mai bine ar fi dacă avem un acord din partea a  

cel puțin 50% plus unu dintre cetățeni putem să demarăm și aceste modificări să 

spunem de adresă, dar mai departe nu știu dacă există vreo cale legală să și acordăm 

finanțare pentru a susține noi toate aceste cheltuieli și repet că nu este vorba de 

cheltuieli în sine cât este vorba de timpul pierdut de fiecare în parte, că știți foarte bine 

că sunt date cu caracter personal, fiecare știe ce are înregistrat în imobilul respectiv, 

poate să aibă într-un apartament și un sediu de firmă, poate să aibă mai multe, să fie și 

sediu de persoană fizică și persoană juridică și atunci clar că sunt multe de făcut pentru 

a face aceste modificări. În rest, eu zic că totuși acolo și apropo de Liceul Pedagogic 

dacă tot ați deschis acest subiect și primesc foarte multe întrebări din partea părinților, 

nu știu cum se întâmplă că doar în acest colegiu există totdeauna cineva care să vină 

cu o anumită problemă. După cum bine știți noi derulăm acest proiect prin Programul 

Național de Relansare și Reziliență prin care dotăm unitățile de învățământ cu mobilier, 

cu tot ce înseamnă dotări pentru laboratoare, inclusiv table interactive și așa mai 

departe. Singura unitate de învățământ unde s-a ridicat o problemă că mobilierul 

achiziționat nu corespunde activității de step by step, este o singură clasă din cadrul 

liceului, un cadru didactic din cadrul Colegiului Pedagogic care a achiziționat... 

dumneaei spune că din bani proprii, eu am informații că din banii strânși de la părinți 

și încă o dată fac un apel la toate unitățile de învățământ să nu mai strângă bani de la 

părinți pentru că noi alocăm în fiecare an milioane de lei pentru a susține cheltuielile 

de funcționare a unităților de învățământ, inclusiv de la bugetul de stat cât și de la 

bugetul local, sume condiderabile și nu cred că fost vreo unitate de învățământ care să 

solicite ceva și să nu le răspundem favorabil, da? iar acea doamnă învățător a luat o 

decizie, nu știu cum, să achiziționeze un mobilier din banii...repet, strânși de la părinți, 

dumneaei spune că din economiile dumneaei, a scos mobilierul achiziționat din fonduri 

europene din clasă și a adus mobilierul achiziționat de dumneaei. În urma deciziei 

consiliului de administrație s-a stabilit foarte clar, mobilierul achiziționat pe fonduri 

europene trebuie să rămână în clasă pentru că nu putem să ne jucăm cu banii europeni, 

însă s-a făcut o revenire la solicitarea făcută inițial de către Colegiul Pedagogic Spiru 

Haret cu privire la dimensiunile, la specificațiile tehnice ale mobilierului pentru cinci 

săli de clasă unde se desfășoară activități step by step. În aceste moment avem avizul 

Inspectoratului Școlar Județean pe această solicitare, această solicitare am transmis-o 

mai departe operatorului cu care noi avem contract pentru furnizarea mobilierului, 

așteptăm răspuns din partea dumnealor dacă pot să ne furnizeze un mobilier cu aceste 

specificații tehnice dacă nu vom fi nevoiți să facem o altă achiziție pentru a răspunde 

acestor cerințe, cerințe care atenție, nu au fost stipulate în fișa de analiză de nevoi 

întocmită inițial de către Colegiul Pedagogic Spiru Haret și avizată de Inspectoratul 

Școlar Județean. Noi nu am fost decât cei care am centralizat toate aceste solicitări și 

în baza solicitărilor respective am întocmit caietul de sarcini în baza căruia am făcut 

aceste proceduri de achiziție pentru a cumpăra mobilierul respectiv. Deci, repet, o 

singură clasă din tot municipiul Focșani, că nu este o singură clasă care are program 

step by step în municipiul Focșani dar este singura clasă care a motivat, din punctul 

meu de vedere pueril că nu se pot modula acele bănci achiziționate pentru că sunt bănci 

sub formă de trapez, sunt bănci individuale pentru fiecare elev în parte care pot fi 

așezate în diverse moduri. Vă invit să vedeți la Liceul de artă Gheorghe Tattarescu ce 
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frumos au așezat acele băncuțe pentru a crea grupe de lucru așa cum...da și ei au step, 

au step și la Școala 3 Diana Renea, sunt mai multe școli din Focșani care beneficiază 

de aceste dotări, care au clase step by step, dar este o singură clasă din municipiul 

Focșani unde nu se dorește acest mobilier, de ce? nu mă întrebați. Cam atât am avut de 

spus. Vă mulțumesc! ” 

Domnul președinte de ședință Radu Nițu: „Vă mulțumesc! Dacă mai sunt și 

alte discuții, dacă nu mai sunt ședința a luat sfârșit. Vă mulțumim! O după amiază 

plăcută vă doresc!” 
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